



HUALIN SEAFREIGHT SERVICE

HUALIN LOGISTICS PTE LTD is a Singapore registered logistic company. We provide one stop service in sea freight between China to South East Asia (Singapore, Malaysia etc). With us, you do not need to provide anything except legal goods with packing list and invoice. We will deliver the goods to your door safely.

Our Service Scope

1. LCL loose cargo: sea freight door to door (no cargo volume restriction)
2. FCL full container loading sea freight from / to Singapore.
3. Singapore custom clearance and cargo distribution and storage service

Service Price Offer:

Sea freight from China to Singapore (LCL) start from China warehouse, from 1cbm, exceeds 1cbm will base on actual volume:

Free to your door step: **S\$150/CBM/500KG** (Lift level and cargo can enter into the lift)

Inclusive of all the charges from China warehouse to the receiver door.

Exclusive of 7%GST tax, we can pay to the custom on behalf of you.

Special Note:

1. You must fill in the packing list/invoice, refer to attached.
2. The sales will provide the Shipping Mark which shall indicate on DO, or else our warehouse may reject the cargo and also used for tracing your cargo until to your door.
3. The receiver shall be present within 15 minutes upon the lorry arrive.
4. The price offered include 1 time delivery, delivery charge will apply for 2nd time delivery.
5. Singapore warehouse storage 5 days free. In addition of SGD\$5/CBM/Day
6. Actual CBM in weight measurement: Actual weight / 500kg=Actual CBM
7. Singapore 7% GST tax may pay in China or Singapore, we may request for early payment for large GST amount.
8. Every shipment maximum 5 times receiving, exceed will charge S\$2 for each receiving.
9. If need individual GST permit with your company name, permit fee apply. Each permit maximum 50 items, more than 50 items will be another permit charge.
10. Free to deliver to door provide the lift to lorry parking point and door step less than 30 meters. If exceed 30 meters, it will charge extra labor.
11. If our reasons cause the cargo loss or damage, we will compensate up to 1-3 times of freight charge.
12. We will not responsible for the damage of fragile cargo, please pack properly. Fragile item include glass, ceramics, marble etc.

China warehouse:

Guangzhou, Shenzhen, Yiwu, Qingdao, Tianjin, Shanghai etc



华林海运服务

华林物流私人有限公司是新加坡注册的公司，我们提供中国→东南亚（新加坡，马来西亚等）海运门到门一条龙服务。您只需要提供货物清单和收发人资料即可，参看附件。

新加坡专线每周多班，到门时效快(自装柜起 10-14 天左右)，货物安全保障,到付预付都可。

一站式服务：出口、报关、清关，派送都由我们来操作，及时快速传递信息

新加坡您只需要付 7% 的进口 GST(消费税)和运费，其他费用（清关，报关，文件，搬运，派送，和码头费，叉车费，码头费等费用）全包括

服务范围：

1. 散货拼箱海运门到门
2. 中国到新加坡，马来西亚双边门到门服务
3. 新加坡整柜的清关配送工作(任何国家进出新加坡的均可清关拖车配送)

服务费用：

新加坡散货拼箱从中国广州仓库, 1方起算，超出1方按实际体积计算.

免费送到您门口：**SGD150/方/500KG** (电梯层并且货物可以进电梯)

以上报价包含所有从中国仓库到新加坡客户的费用

7%的GST(消费税) 视货物价格交纳给新加坡海关，小额款项华林国际可预先代付。

- 其它国家拼箱和新加坡整柜服务等请联系华林国际个别咨询

特别注意事项：

1. 发货人一定要填写商品清单，参看附件
2. 业务员会提供一个进仓号(唛头)，送货的时候必须提供唛头才能进仓，否则仓库会拒收。此唛头也用来查寻货物送达状况。
3. 收货人必须在货车到达的15分钟之内收货。
4. 报价只包含一次送货，若由于收货人的原因需要再次送货，会产生额外的送货费用。
5. 货到新加坡5天免费仓储，若因收货人原因超过的，每方每天5新币
6. 普通货物超重的计算方法：实际重量 / 500KG = 实际立方数
7. 费用包括GST均可以在中国或者新加坡交，数额较大者需提前支付才能送货。
8. 每一单货最多可以免费有5次进仓来自中国各地，超过5次的每多出一个收处理费S\$2.
9. 若需要公司名字的GST PERMIT报关单，需另付报关费用。每个报关单最多只能有50条，每50条需另外报关，费用同上。
10. 免费送货要求电梯离罗厘停车点和门口不超过30米，若超过30米的，送货需要收一定的人工费用。
11. 若因我们的原因导致任何货物丢失或者损坏，我们赔偿最高至运费的1-3倍。
12. 我们不负责赔偿易碎品的损坏，请客人自行正确包装。易碎品包括玻璃，陶瓷，大理石等。

中国仓库地址：

广州，深圳，义乌，青岛，天津，上海等